

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Մ. Մ. Զըբաշյան. Կոմպլեքս տիրույթում մի եզրային խնդրից ծնվող սեփական ֆունկցիաների ռազիոսայնության մասին	409
Վ. Ա. Արզումանյան, Ս. Ա. Գրիգորյան. Օպերատորային դաշտերի համառարաշափ հանրահաշիվների եզրերը	422
Վ. Հ. Յաղչյան. Կոշու խնդրի Կորեկառվյան անհրաժեշտ պայմանները բազմապատիկ ընդամասնությունների օպերատորների համար	439
Ռ. Գ. Հայրապետյան, Մ. Ի. Գրան, Մ. Մ. Գրան, Գ. Ռ. Հովհաննիսյան. Պլանշերելի բանաձև կապված CP^3 -ում ուղիղների թույլատրելի կոմպլեքսի հետ	463
Լ. Ա. Շահինյան. Ամենուրեք հանրազամարելի եռանկյունաշափական շարքերով ֆունկցիաների ներկայացման մասին	489

С О Д Е Р Ж А Н И Е

М. М. Джрбашян. О базисности собственных функций порожденных одной красвой задачей в комплексной области	409
В. А. Арзуманян, С. А. Григорян. Границы равномерных алгебр операторных полей	422
К. А. Ягджян. Необходимые условия корректности задачи Коши для операторов с кратными характеристиками	439
Р. Г. Айрапетян, М. И. Граев, М. М. Граев, Г. Р. Оганесян. Формула Планшереля, связанная с допустимым докомплексом прямых в CP^3	463
Л. А. Шагинян. О представлениях функций всюду суммируемыми тригонометрическими рядами	489

C O N T E N T S

M. M. Djrbashian. On the basis property of eigenfunctions of a boundary value problem in complex plane	409
S. Grigorian, V. Arzumanyan. The boundaries of uniform algebras of operator fields	422
K. H. Yagdjian. On the Cauchy problem for operators with multiple characteristics	439
R. G. Atrapetyan, M. I. Graev, M. M. Graev and G. R. Oganessian. Plansherel's formula associated with an admissible complex of straight lines in CP^3	463
L. A. Shahinian. Representations of functions by the everywhere summable trigonometric series	489